

# MFS 全盛基金 可變資本投資公司 À Compartiments Multiples

Siège social: 4, rue Albert Borschette, L-1246 Luxembourg R.C.S.Luxembourg B 39.346

#### 股東通告

本文件十分重要,請您立即閱讀。若有疑問,請徵詢專業人士意見。

盧森堡,二零二一年十一月三十日

謹此通知 MFS 全盛基金(「本公司」)股東,董事會「已決定對本公司的發售文件(包括「投資者資訊要點」及若干子基金的相關基金說明書(「基金說明書」))作出若干修訂,詳情如下。 凡提及子基金名稱之處,均應視為有前綴:「MFS 全盛基金 - 」。

自**二零二一年十二月三十一**日(「**生效日期**」)起,下列子基金將列屬為二零一九年十一月二十七日第 2019/2088 號有關金融業永續性相關揭露之條例(歐盟)(「**SFDR**」)第 8 條的指定基金,並遵循其規範。

- 1.歐洲研究基金
- 2.歐洲小型公司基金
- 3.歐洲價值基金
- 4.全球股票基金
- 5.全球重點研究基金
- 6.多元資產優選成長基金
- 7.美國密集成長基金
- 8.美國價值基金(統稱為「MFS 第 8 條基金」或「基金」)

發售文件將於生效日期作相應修改。

根據 SFDR 第 8 條的規定,金融產品若推廣環境或社會特點,即須揭露額外資訊。MFS 第 8 條基金將推廣 MFS 低碳轉型特點,亦即推廣低碳經濟的轉型,其方法是透過投資經理積極參與並將氣候標準適用於基金的若干投資之中。具體而言,自生效日期起,各 MFS 第 8 條基金將使用下列氣候標準來監管及評估特定發行人,並透過積極參與來推廣該等氣候標準。目標是從二零二七年一月一日(「轉型日期」)起,投資組合中至少有 50%的證券和/或 50%的公司債務工具符合下列任何一項氣候標準:

<sup>1</sup> 除非另有說明,以括號及引號定義的詞彙之語義與 MFS 全盛基金本通告日期之前於二零二一年八月二十七日刊發的基金說明書中的涵義相同。

氣候標準1 - 降低溫室氣體(「GHG」)密集度

為了符合此標準,發行人必須逐年降低同期的 GHG 密集度。投資經理不會設定最低門檻,且將基於 3 年滾動平均值計算年度 GHG 密集度(若公司債務工具發行人欠缺為期 3 年的歷史資料,則以最大時長為基礎)。

*氣候標準2 - 致力於經認可之 GHG 排放量降低或穩定計劃,以追求國際/國內目標* 為了符合此標準,發行人必須致力於排放量降低或穩定計劃,以追求國際或國內目標,例如淨零排放目標或經過發表而有科學根據的目標。

氣候標準 3 - 營運活動符合聯合國巴黎協定或該等其他後續多邊框架所制定的淨零排放 標準

此類發行人的經營活動在透明可信的方法驗證下,已符合淨零排放的標準。

氣候標準4 - 發行公司債務工具所資助的活動有助於低碳經濟的轉型

為了符合此標準,公司債務工具的發行人必須致力將募得資金用於資助氣候變遷調 適和/或減緩活動,或用於達成降低 GHG 排放量的目標,且此目標應符合監管框架、業界原則或其他國際認可的原則,例如國際資本市場協會的綠色債券原則。

若某 MFS 第 8 條基金的投資組合,在轉型日期後未達 50%的門檻,投資經理將檢討投資組合並實施補救計劃。補救計劃可能會包含所有權人積極參與策略,且基金可能會維持在 50%以下一段時間,也可能包含投資組合調整。

如需 MFS 低碳特點及氣候標準計算方法的其他相關資訊,請在生效日期後,參閱基金說明書的各基金附錄,或前往網站 meridian.mfs.com 查閱。

除前文所述者外,基金的目標、投資政策或限制均維持不變。此外,基金的費用結構亦無變動。

## 您不需要就本通告採取任何行動。

### 一般說明

自本通告日期至生效日期期間,股東可免費贖回其股份,無須支付任何適用贖回費;但任何適用 後期收費(例如或有遞延銷售費,亦稱為「CDSC」)仍適用。您的仲介可能會另行收取處理費。

本公司註冊辦事處備有反映上述所有變更的更新版基金說明書(以及基金財務報告和公司章程) 供投資者索取,地址是 49, Avenue J.F. Kennedy, c/o State Street Bank International GmbH, Luxembourg Branch, L-1855 Luxembourg, Grand-Duchy of Luxembourg, 或 4, rue Albert Borschette, L-1246, Luxembourg。

董事對本通告內容之準確性負責。

承董事會命



### MFS MERIDIAN FUNDS

Société d'Investissement à Capital Variable À Compartiments Multiples

Siège social: 4, rue Albert Borschette, L-1246 Luxembourg R.C.S. Luxembourg B 39.346

#### NOTICE TO SHAREHOLDERS

THIS DOCUMENT IS IMPORTANT AND REQUIRES YOUR IMMEDIATE ATTENTION. IF IN DOUBT, PLEASE SEEK PROFESSIONAL ADVICE.

Luxembourg, 30 November 2021

Notice is hereby given to the shareholders of MFS Meridian Funds (the "Company") that the Board of Directors<sup>1</sup> has resolved to make certain changes to the Company's offering documents, including the Key Investor Information Documents and prospectus (the "**Prospectus**") which relate to certain sub-funds as described below. Any reference to a sub-fund name shall be preceded with "MFS Meridian Funds —".

Effective **31 December 2021** (the "**Effective Date**"), the sub-funds listed below will be designated under and comply with Article 8 of Regulation (EU) 2019/2088 of 27 November 2019 on sustainability-related disclosures in the financial sector ("**SFDR**").

- 1. European Research Fund
- 2. European Smaller Companies Fund
- 3. European Value Fund
- 4. Global Equity Fund
- 5. Global Research Focused Fund
- 6. Prudent Capital Fund
- 7. U.S. Concentrated Growth Fund
- 8. U.S. Value Fund (collectively, the "MFS Article 8 Funds" or the "Funds")

Corresponding changes will be made to the offering documents as of the Effective Date.

Article 8 of SFDR requires the disclosure of additional information where an environmental or social characteristic is promoted. The MFS Article 8 Funds will promote the MFS Low Carbon Transition Characteristic, which refers to the transition to a low carbon economy promoted by the Investment Manager through active engagement and the application of climate criteria to certain investments made by the Funds. In particular, each MFS Article 8 Fund will monitor and assess certain issuers against, and use active engagement to promote, the climate criteria below from the Effective Date, with the aim of having at least 50% of the equity securities and/or 50% of the corporate debt instruments in the portfolios meet any one of the climate criteria from 1 January 2027 (the "**Transition Date**"):

<sup>&</sup>lt;sup>1</sup> Capitalized terms, unless otherwise defined, shall have the same meaning given in the Prospectus of MFS Meridian Funds dated 27 August 2021, prior to the date of this Notice.

Climate Criterion 1 – Reduction in greenhouse gas ("GHG") intensity

In order to comply with this criterion an issuer must reduce GHG intensity on a year-over-year basis. The Investment Manager will not apply a minimum threshold and will calculate the yearly GHG intensity based on a 3 year rolling average (or the longest available where data for a 3 year historical period is not available in respect of corporate debt instrument issuers).

Climate Criterion 2 – Commitment to a recognised GHG emissions reduction or stabilization program aligned with international/national targets

This criterion comprises issuers that have committed to an emissions reduction or stabilization program aligned with international or national targets, such as a net-zero commitment or a published science-based target.

Climate Criterion 3 – Operating on a net-zero basis aligned with the United Nations Paris Agreement or such other successor multilateral framework

Such issuers already operate on a net-zero basis based on a credible and transparent methodology.

Climate Criterion 4 – Corporate debt instruments issued to finance activities that facilitate the transition to a low carbon economy

This criterion comprises corporate debt instruments of issuers that have committed to using the proceeds raised to finance climate change adaptation and/or mitigation activities or to attain a reduction in GHG emissions, in accordance with regulatory frameworks, industry principles or other internationally recognised principles, such as the International Capital Market Association's Green Bond Principles.

Following the Transition Date, if an MFS Article 8 Fund's portfolio falls below the 50% threshold, the Investment Manager will review the portfolio and implement a remedial plan. The remedial plan may include an active ownership engagement strategy and the Fund may remain below 50% for a period of time, and may also include portfolio adjustments.

Additional information on the MFS Low Carbon Characteristic and the calculation methodology for the climate criteria will be available on the Effective Date in Fund-specific annexes to the prospectus and at **meridian.mfs.com**.

Other than as stated above, there are no changes to the Funds' objectives, investment policies or restrictions. Further, there are no changes to Funds' fee structure.

You are not required to take any action in respect of this Notice.

#### General

During the period from the date of this Notice until the Effective Date, shareholders may redeem their shares free of any redemption fee; however, any applicable Back-End Load (e.g., contingent deferred sales charge, or "CDSC") will still apply. Your intermediary may separately charge a processing fee.

Updated Prospectuses reflecting all changes noted above (along with the Funds' financial reports and Articles of Incorporation) shall be available at 49, Avenue J.F. Kennedy, c/o State Street Bank International GmbH, Luxembourg Branch, L-1855 Luxembourg, Grand-Duchy of Luxembourg or at 4, rue Albert Borschette, L-1246 Luxembourg, the registered office of the Company.

The Directors accept responsibility for the accuracy of the contents of this Notice.

By order of the Board of Directors